

**Hon. Mr. Dickey** wished to know the exact sum which was given up.

**Hon. Mr. Campbell** was not prepared to state the exact sum given up, but there was an hon. member of the Senate who was connected with the Company, who would be able to give the explanation.

The Bill was then read a second time,—to be referred to a Committee of the Whole House on Monday.

The House went into Committee of the Whole, (**Hon. Mr. Blake** in the chair), upon a Bill intituled: "An Act respecting offences relating to coin." Progress having been made in said Bill, leave was asked to sit again on Monday.

Progress was also made in a Bill intituled: "An Act respecting Perjury," and leave asked to sit again on Monday.

The Senate then adjourned.

**L'honorable M. Dickey** désire connaître le montant exact au recouvrement duquel on renonce.

**L'honorable M. Campbell** ne connaît pas le montant exact mais un honorable sénateur possédant des liens avec la compagnie pourrait donner cette explication.

Le Bill est lu une deuxième fois et renvoyé au Comité général du Sénat qui l'étudiera lundi.

Le Sénat se forme en Comité général (**l'honorable M. Blake** préside) pour étudier le Bill intitulé: «Acte concernant les offenses relatives aux monnaies». Le Bill fait l'objet d'un débat. On demande la permission de se réunir de nouveau lundi.

L'Assemblée a également avancé dans l'étude du Bill intitulé: «Acte concernant le parjure». On demande la permission de se réunir lundi.

Le Sénat s'ajourne.

---